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Emne: Spørsmål til møte i Hovudutval for samferdsel og mobilitet 27.april
Vedlegg: 
Utvalet har tidlegare sett søkelys på kor viktig det er at dialogforumet mellom Skyss og
bussjåførane sine tillitsvalde fungerar godt. Korleis har aktiviteten vore i dette forumet den siste
tida og kva saker har vore oppe til diskusjon? Korleis vurderer Skyss at dette forumet fungerer og
korleis er dialogen med fagforeiningane?

Med helsing 
Per Jarle Kosior Valvatne
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